
Referat fra lokalrådsmøde den 20. oktober 2018 
Referant: Christine 

 

 

1. Per Poulsen er udtrådt. Interesserede er mere end velkomne til at henvende sig. 

Christine spørger et par emner, som måske kunne være interesserede. 

 

2. Vejkryds Linåvej/Anebjergvej. Der er rødt lys i meget lang tid, når man skal 

mellem Laven og Linå – og grønt i meget kort tid. Det er ikke så berettiget mere efter 

at motorvejen er kommet. Desuden kunne Anebjergvej trænge til ny asfalt. Den er 

lappet et utal af gange, men det holder ikke. Vi henvender os til kommunen for at 

høre om lyset kan ændres og om, hvordan det ligger med ny asfalt på Anebjergvej 

 

3. Vi har været til møde hos beboerhusgruppen for at høre om arbejdet med 

etablering af et beboerhus. I første omgang arbejder gruppen på at få søpladsen på 

kommunale hænder. Her er der mulighed for mange aktiviteter. Bl.a. blev legeplads, 

sheltere og flere bådpladser nævnt. Vi gjorde herved opmærksom på, at lokalrådet 

repræsenterer alle borgere i Laven og ikke kun beboerhusforeningens medlemmer. 

For at sikre inddragelse af alle borgere, skriver vi til kommunen for at gøre 

opmærksom på at Lokalrådet derved skal inddrages i planerne vedr. søpladsen. 

 

4. Intet nyt omkring kommunens planer omkring 2-1 vej mod Alling. 


